
 
 

Protokoll fört vid årsmöte i EMPorkestern den 29 augusti i Skarpnäcks skola 

Närvarande: Alf Klatzkow, Anabel Röle, Per Jonnarth, Claes Waldelöf, Anders Sjöstedt, Åke Nelmer, Göran 

Frisk, Christer Thorsson och Ingemar Björklund 

1. Ingemar öppnade mötet     

2. Till mötesordförande OCH sekreterare valdes Ingemar, sic! 

3. Till justerare valdes Anabel. 

4. Mötet ansåg sig behörig kallad och mötet dito utlyst, även om 

stadgeparagraferna i just denna fråga hade tolkats lite oortodoxt. 

5. Ingemar föredrog årsberättelsen i ord och Anders den i siffror. 

6. Mötet godtog redovisningen trots avsaknad av vald revisor… 

7. Mötet beslöt att fastställa föredragen balansräkning och föra årets förlust i ny 

räkning. Mötet gav med acklamation en eloge till kassören Anders. 

8. Mötet beslutade om ansvarsfrihet för styrelsen för räkenskapsåret 2023. 

9. Mötet beslöt om oförändrad medlemsavgift på 400 kronor per termin. 

10. Mötet beslöt att omvälja Ingemar och Willy Alm på två år. Claes och Anders är 

valda till årsmötet 2025. 

11. Mötet valde Carl-Åke Svensson till revisor och Karin Widergren till suppleant. 

12. Till valberedning valde mötet Christer Thorsson, sammankallande, och Göran 

Frisk. 

13. Diskuterades orkesterns framtid. Akutast är att hitta en vikk för 

basklarinettstämman (Willy) sedan bör orkestern nog också förstärkas med 

ytterligare en altsax och kanske även en Bb-klarinett. Anders framhöll att vi 

framgent måste värna orkestern själ allt ifrån salig Lundahl. Vår dirigent Daniel 

Eng vill försöka hitta nya arr i samma anda. 

14. Ingemar drämde den av Åke förärade ordförandeklubban (en tallgren) i bordet 

och förklarade årsmötet avslutat. 

 

Vid anteckningarna   Justeras 

Ingemar Björklund   Anabel Röle  


